



北京市海勤律师事务所

BEIJING HIGHKING LAW FIRM

Add: 北京市朝阳区朝阳公园南路10号院骏豪中央公园广场A1座15层
Head Office: 15/F, Building A1, No. 10 yard, Chaoyang Park south road, Chaoyang District, Beijing (100026)
Tel: 010-81963666 / Fax: 010-67251388 / Web: www.highkinglawfirm.com.cn



姓名: 王会战
职务: 律师
邮箱: wanghuizhan@highking.com.cn
电话: 010-81963666
传真: 010-67251388

Name: Huizhan Wang
Position: Lawyer
Mailbox: wanghuizhan@highking.com.cn
Phone: 010-81963666
Fax: 010-67251388

教育背景

中国政法大学法学学士、法学硕士。

专业经历

王会战律师曾于天津市高级人民法院、中央政法委工作，具有丰富的民商事、行政审判经验，以及立法文件制定起草经验。现为北京海勤律师事务所律师，辽宁科技大学法学院兼职导师，北京市法学会知识产权法研究会会员、北京市文化和娱乐法学会会员。

执业领域及专长

王会战律师具有丰富的民商事、行政诉讼案件办理经验，擅长公司纠纷、商标权、著作权纠纷、反不正当竞争、数据、平台经济、新就业形态、劳动争议、行政诉讼等领域案件。

王会战律师曾工作于天津市高级人民法院，长期在审判一线工作，参与办理各类民商事、行政诉讼案件千余件，参与多起天津市大案要案办理，具有丰富的重大案件办理经验，并参与多部天津市司法指导性文件的起草制定；王会战律师曾工作于中央政法委，参与研究制定了多部党和国家重大法规条例，具有丰富的立法、司法文件起草经验。王会战具有深厚的法学理论功底，在《法官学苑》《天津审判》《知产力》等刊物上发表有《民法典时代我国让与担保之法律构造及司法裁判路径》《股东出资义务加速到期请求权基础之实证分析》《论银行卡盗刷案件的民事责任承担》《互联网平台数据抓取的反不正当竞争司法审查路径》《论数据可携权在数据抓取司法案件中的适用路径构建》《数据产权分置下互联网平台数据权益法律问题研究》《论数据知识产权登记的司法效力》等多篇学术论文。

工作语言

中文 英文

Education

Bachelor of Laws, Master of Laws, China University of Political Science and Law.

Professional Experience

Attorney Wang once worked in the Tianjin High People's Court and the Committee of Political and Legal Affairs of the CPC Central Committee, with rich experience in civil and commercial, administrative trial, and the drafting of legislative documents. Currently, he is an attorney at Beijing Highking Law Firm, a part-time tutor at the Law School of University of Science and Technology Liaoning, a member of the Intellectual Property Law Research Association of Beijing Law Society, and a member of the Beijing Entertainment Law Society.

Practice Areas

Attorney Wang has rich experience in handling civil, commercial and administrative litigation cases. He specializes in company disputes, trademark rights, copyright disputes, anti-unfair competition, data, platform economy, new forms of employment, labor disputes, and administrative litigation.

Attorney Wang once worked in the Tianjin High People's Court. He has been working on the front line of trials for a long time, participating in handling more than 1,000 civil, commercial and administrative litigation cases, participating in the handling of many major and important cases in Tianjin, with rich experience in handling major cases, and participating in the drafting and formulating many judicial guiding documents in Tianjin. Attorney Wang once worked in the Committee of Political and Legal Affairs of the CPC Central Committee and participated in the research and formulation of many major laws and regulations of the Party and China, with rich experience in drafting legislative and judicial documents. Attorney Wang has a solid theoretical foundation in law. He has published many academic papers in journals such as Judge's Journal, Tianjin Trial and Intellectual Property Power, including the Legal Structure and Judicial Adjudication Path of Assignment Guarantee in China in the Era of the Civil Code, Empirical Analysis of the Basis of the Right to Request Shareholders' Capital Contribution Obligation to be Due in Advance, On the Civil Liability for Bank Card Theft, Judicial Review Path of Unfair Competition in Data Scraping of Internet Platforms, On the Construction of the Application Path of Data Portability in Data Scraping Judicial Cases, Legal Issues of Data Rights of Internet Platforms under the Separation of Data Ownership, On the Judicial Effect of Data Intellectual Property Registration.

Language Skills

Mandarin and English